

- a. Connect the set to power source.
First, decide on type of power supply to be used. (For detailed instructions thereof, refer to "Power Source explained elsewhere in this manual.)
- b. Set Track Selector Switch to the central position marked STEREO.
- c. Slide Speed Change Switch to right position marked 7-1/2 (19 cm/sec).
- d. Now, mount reel with tape onto supply reel shaft and empty reel onto takeup reel shaft. Then, thread tape properly as instructed previously, and put caps onto reel shafts to secure reels in place.
- e. Open Reflexion Boards.
For better stereo effect, open each board about 60° against side of the set.
- f. Next, turn Selector A to FWD position and playback will begin.
- g. Finally, make volume adjustment by Volume Control knob and treble-bass adjustment by Tone Control Knob.

- a. Alimenter à l'appareil.
Choisir d'abord la source d'alimentation. (Voir les instructions détaillées dans ce mode d'emploi.)
- b. Mettre le sélecteur de piste au milieu indiqué STEREO.
- c. Mettre le sélecteur de vitesse à la position droite indiqué 7-1/2" (19 cm).
- d. Mettre la bobine remplie sur le pivot gauche et la bobine vide sur le pivot droit. Enfiler la bande exactement suivant les instructions antérieures et capsuler les bonnets aux pivots pour le fixer.
- e. Ouvrir les plateaux réfléchissants.
Pour faire une reproduction effective, ouvrir les plateaux autour de 60° contre le côté de l'appareil.
- f. Ensuite, mettre le sélecteur A à la position FWD (AVANCE) pour une reproduction.
- g. Finalement, régler la puissance au moyen du bouton de réglage de volume et ajuster la tonalité à l'aide du bouton de réglage de tonalité.